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Fer un comentari a nivell sindical cenyint-se estr ictament al nostre pöble, que-
daría molt curt de contingut i com que totes les accions que s'han portât a terme 
a nivell nacional repercuteixen a tots els indrets de Catalunya, per això parlarem 
només dels fets que hagin tingut alguna incidència concreta a Santa Eulàlia. 

No s'ha parat de Multar aferrissadament per canviar el sistema de la Seguretat 
Social al camp i podem dir que bona part, no tot, del que es pretenia s'ha acon-
seguit; es substitueixen les absurdes jornades teòriques, que era la injusticia 
més grossa que es feia a l 'agricultor, per les jornades reals. També s'ha lograt, 
gairebé, que el pagès rebi els mateixos beneficis de la Seguretat Social que la 
resta dels altres sectors de producció: prestacions, jubilació, medicaments, etc. 

També Unió de Pagesos ha volgut estar present a totes les negociacions so-
bre els preus dels productes que estan sota control estatal. No sempre s'han as-
sol i t les nostres pretensions, però sí que l 'Administració ha t ingut d'acceptar els 
raonaments perqué al pagès li sigui un estimul per continuar treballant el camp. 

Últimament el camp ha rebut una forta sotragada, en augmentar el preu del 
gas-oil. Més d'un 100 %. A part del perjudici que aquest augment suposa per al 
pagès, co.itribueix també a encarir la producció i no es pot fer revertir en eis 
preus dels productes. Altres sectors han vist compensât l 'augment del cost de 
producció amb l ' increment de preus de venda o facturació, i sobretot els que de-
penen directament de I'Estat. No obstant sembla que es bonificará al pagès amb 
5 pessetes per cada litre de gas-oil que gast). No ho veiem massa dar , perqué al 
Ministeri d'Agricuitura li costará molts milions de pessetes que per altra banda 
no té el perqué dedicar a aquest afer, sinó a altres inversions més necessaries 
al camp. Aquest capital només canviarà de Ministeri . Un peril l que hi veiem és 
que es tornará a potenciar l'especulació i el mercat negre, que no beneficiará, 
precisament, al camp, sinó a una minoría. 

Les comarques a l 'entorn de Barcelona tenim el peril l que l'Àrea Metropoli-
tana de Barcelona ens faci desaparèixer, i sobretot als pagesos. Sobre aquesta 
qüestió s'esta treballant intensament per aconseguir que l'Àrea Metropolitana 
faci eis menys estralls possibles. Unió de Pagesos va convocar una taula rodona 
a nivell comarcal amb la participació dels partits polit ics, centrals sindicáis i bat-
Iles dels Pobles més importants, per tal de conèixer quina és la seva postura so-
bre aquest fet. Amb satisfaccio podem dir que eis participants son contraris a 
l'expansió desmesurada d'aquest monstre que és Barcelona. 

A nivell local el fet que veiem més important és l ' interés que van demostrar 
les candidatures a les eleccions municipals per saber eis problèmes i projectes 
que l'agricultor i ramader té. Hi va haver xerrades, bastantes, que creiem poden 
tenir uns résultats positius. Una prova d'aquest interés són els últ ims contactes 
que hi ha hagut amb el Conseil d'Agricuitura de I 'Ajuntament, per planificar el 
futur de Santa Eulàlia. Aquesta planificació será molt laboriosa i conflictiva, i per 
això cal que hi siguem presents tots els pagesos a l'hora d'opinar i sobretot de 
decidir. Mal voldríem que una planificació del terme municipal l'hagués fet sola-
ment Unió de Pagesos. 
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